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Tid 
Onsdagen den 16 oktober 2019 kl. 11:30-11:50 

Plats 
KS-salen, stadshuset 

Omfattning 
§§ 108-110 

Beslutande 
Ingemar Einarsson (C) ordförande 
Christina Fosnes (M) vice ordförande 
Johan Persson (S) 
Carl-Henrik Sölvinger (L) 
 
 

Sekreterare 
 
 
 
Jonas Sverkén 
 

Justeras 
 
 
 
Ingemar Einarsson Christina Fosnes 
ordförande  
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§ 108 

Upphandling av klienter/datorer med tillbehör 
Dnr KS 2019/0609 

Handlingar 
Kommunledningskontorets skrivelse den 1 oktober 2019. 

Bakgrund 
Upphandlingen omfattar anskaffning av digitala klienter inklusive tillbehör och 
produktnära tjänster, med tillhörande ansvar för logistik, service, support och 
livscykelhantering.  
 
Beställaren beräknar att avropa produkter och tillhörande tjänster för ca 40 
miljoner SEK/avtalsår. 
 
Avtalet ska gälla från den 1 januari 2020 till och med den 31 december 2021 
med möjlighet till förlängning i sammanlagt högst 24 månader. 

Överläggning 
Anna Sverresdotter, kommunledningskontoret, redovisar ärendet.  

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar att kommunledningskontoret får i 
uppdrag att slutföra upphandlingen av klienter/datorer med tillbehör och 
teckna avtal med Advania Sverige AB (org nr 556214-9996). 
  
Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
 

§ 109 

Upphandling av kompletterande livsmedelsinköp av 
konsumentförpackningar 
Dnr KS 2019/0062 

Handlingar 
Kommunledningskontorets skrivelse den 9 oktober 2019. 

Bakgrund 
Upphandlingen avser kompletterande livsmedelsinköp i konsumentförpack-
ningar handlade på orter i Kalmar kommun där beställaren har verksamhet. En 
del inköp är pedagogiska inköp/social träning då dessa köp sker tillsammans 
med brukare m.fl. från olika verksamheter. Beställaren önskar så stor 
geografisk spridning av livsmedelsbutiker som möjligt inom Kalmar kommun 
då avsikten är att verksamheterna ska ha gångavstånd till livsmedelsbutiken. De 
butiker som avtal tecknas med ska erbjuda ett heltäckande sortiment av 
livsmedel i konsumentförpackningar inom varugrupperna färskvaror, djup-
frysta varor, kolonialvaror (specerier) och hygienartiklar likt butiker som Ica 
maxi, Ica kvantum, Ica nära, Coop extra, Hemköp, City Gross eller Netto eller 
likvärdigt. 
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De varugrupper inom livsmedelssortimentet som ej ingår i denna upphandling 
är tobak, snus, alkohol och medicin. 

Denna upphandling är gjord som dynamiskt inköpssystem., varför leverantörer 
kan ansöka om att delta successivt under avtalsperioden. 
 
Avtalet kommer att löpa i ett år från att leverantören antas. Om avtalet inte 
sägs upp, förlängs avtalstiden automatiskt med ett år i taget. Som längst gäller 
avtalet till den 12 juli 2022.  

Överläggning 
Anna Sverresdotter, kommunledningskontoret, redovisar ärendet.  

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar att kommunledningskontoret får i 
uppdrag att slutföra upphandlingen av kompletterande livsmedelsinköp av 
konsumentförpackningar och teckna avtal med Läckeby Mataffär. 
 
Paragrafen förklaras för omedelbart justerad.  
 

§ 110 
Yttrande över förslag till friluftsprogram för Kalmar 
kommun  
Dnr KS 2019/0767 

Handlingar 
Kommunledningskontorets skrivelse den 1 oktober 2019. 
 
Friluftsprogram. 
 
Vatten- och miljönämndens yttrande. 

Bakgrund 
Kultur- och fritidsnämnden har beslutat att det ska tas fram ett friluftsprogram 
med syfte att tydliggöra kommunens mål och ambitioner för det rörliga 
friluftslivet och vara ett underlag för kommunens översiktliga planering. 
 
Friluftsprogrammet är en viktig del i arbetet för att utveckla kommunens 
attraktivitet som stad och levande landsbygd med livskraftiga småorter. 
Programmet ska ge förutsättningar för ett rikt och innehållsrikt friluftsliv och 
förtydliga ansvarsfördelningen mellan berörda kommunala nämnder och 
redovisa kommunens behov av samverkan med föreningar, organisationer och 
andra externa parter. Innehållet ska också fungera som inspiration till invånare 
att hitta idéer och områden för att utöva friluftsliv. 
 
Vatten- och miljönämnden har även lämnat ett yttrande över programmet.  
 
Kommunledningskontoret har tagit fram ett förslag till yttrande över 
friluftsprogrammet. 
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Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott antar kommunledningskontorets yttrande 
som sitt och överlämnar det till kultur- och fritidsnämnden som 
kommunstyrelsens yttrande över Friluftsprogram för Kalmar kommun.  

Protokollsanteckning 
Carl-Henrik Sölvinger (L) redovisar en protokollsanteckning enligt följande: 
”Programmet är ett bra program som på ett tydligt sätt redogör för nuläget och 
förutsättningarna för friluftsliv i Kalmar kommun. Programmet tydliggör också 
inom vilka områden det finns en utvecklingspotential. Vem som ska utföra 
förslagen, när och med vilka medel besvaras dock inte. En brist som gör det 
svårare för kommunfullmäktige att sedan begära återkoppling för hur dessa 
åtgärder har genomförts. 
 
Vissa åtgärder som föreslås är mycket bra att lyfta fram och torde vara lättare 
än andra att genomföra, t.ex. borde man förhållandevis lätt kunna åtgärda att 
inte alla skolor har avtalat om skolskogar inom rimligt promenadavstånd. 
Skolor som inte har dessa avtal är Rocknebyskolan, Åbyskolan, Lindsdals-
skolorna, Vasaskolan, Falkenbergsskola, Tvärskog, Påryd, Halltorp och 
Hagbyskolan. 
 
Andra områden där programmet tar upp svårigheter med lån av fritids-
utrustning bl.a. till skolorna borde också enkelt kunna åtgärdas inom själva 
kultur- och fritidsförvaltningen genom att koppla in Fritidsbanken som har 
kompletta camping- och fiskeutrustningar för utlåning. 
 
Svårare områden som kräver mer tid och där programmet inte pekar ut 
finansiering är bildade av reservat för att formellt skydda värdefulla miljöer för 
friluftslivet. Reservatsbildning är långa processer där Kalmar kommun behöver 
göra mer och starta dessa processer på fler platser i kommunen. Programmet 
pekar också på att tidigare upprättade planer t.ex. Grönstrukturplanen inte givit 
ett tillräckligt skydd för natur- och grönområden då fler områden bebyggts. 
Detta behöver vi politiker ta till oss av och formellt skydda värdefulla miljöer. 
Här behövs politiska följdbeslut av programmet. 
 
Programmet för Friluftsliv tar också upp Destination Kalmars roll i arbetet 
med friluftsfrågor ur ett besökarperspektiv. Ska bolaget kunna fullgöra denna 
uppgift på alla de sätt som beskrivs i programmet (bortsett från idrotts-
tävlingar) bedömer vi att fullmäktige också behöver lägga till dessa uppgifter i 
bolagets ägardirektiv och finansiera dessa tjänster. Trenden inom ’outdoor’ 
som lyfts fram i programmet tror vi skulle ett bra sätt att attrahera besökare till 
Kalmar, men bolaget behöver få uppdraget formellt och finansiering från 
fullmäktige för att kunna arbeta med detta. 
 
Ett annat område som kräver samverkan med regionen är förslaget att kunna 
använda Regionens kulturresor även för friluftsändamål. Här behöver 
Regionen göra stora insatser för att göra kulturresorna tillgängliga bara i 
nuvarande form. Kulturresorna i Regionen fungerar mycket dåligt och Kalmar 
kommun har hittat egna lösningar för att garantera sina elever kultur-
upplevelser varje termin.  Det vore alltså bättre att det vid sidan av 
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utbildningsnämndens kulturlöfte också inrätta ett friluftslöfte. Detta kräver 
politiska följdbeslut av utbildningsnämnden i Kalmar. 
 
Slutligen vore det fantastiskt med ett Naturrum eller Naturens hus i Kalmar 
kommun! Men programmet ger inga svar på vilka förutsättningar eller politiska 
beslut som behöver komma till för att göra det möjligt. 
 
Vi ser risker med att detta program kommer att bli en ’hyllvärmare’. 
Nulägesbeskrivningen och den utvecklingspotential som beskrivs ställer vi oss 
helt bakom. Kommunfullmäktige lär göra detsamma. Det som måste till är de 
politiska följdbeslut som är nödvändiga för att realisera programmet inom ett 
antal områden dvs. beslut om aktiviteter i respektive nämnd. Utan dedikerade 
medel för friluftsändamål är det svårt att se hur/varför facknämnderna ska 
engagera sig i frågan.” 
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